



Orbital International LLC

HSE Policy

Orbital International LLC is committed to

تلتزم المحورية العالمية ش م م

- Abide by the legal, statutory and regulatory rules prevailing in Oman and in the Country of operations and any other requirements to which Orbital International LLC subscribes.
- Provide adequate control of Health and safety risks arising from our work activities and being protected from Injuries.
- Ensure that all employees and others who are directly or indirectly under the Sphere of Orbital International LLC is competent to do their tasks and to give them adequate training, instruction, information and supervision.
- Protect the environment from damages and pollution.
- Maintain safe and healthy working condition and to review and revise this policy as necessary at regular intervals focused on continual improvement.
- Prevent accident and cases of work related ill-health.

- التقيد بالقواعد القانونية والتشريعية والتنظيمية السائدة في سلطنة عمان وفي بلد العمليات وأية متطلبات أخرى تؤيدها المحورية العالمية ش م م
- توفير المراقبة الكافية الصحة والسلامة المخاطر الناشئة عن أنشطة عملنا وحمايتها من الإصابات.
- التأكد من أن جميع الموظفين وغيرهم الذين هم بشكل مباشر أو غير مباشر تحت إدارة المحورية العالمية ش م م هي المختصة للقيام بمهامهم وإعطائهم التدريب المناسب والتعليم والمعلومات والإشراف.
- حماية البيئة من الأضرار والتلوث.
- للحفاظ على السلامة والصحة وحالة صحي العمل لاستعراض وتعديل هذه السياسة أمر ضروري على فترات منتظمة تركز على التطوير المستمر.
- لمنع الحوادث وحالات العمل المتعلقة بسوء الصحة.

In order to achieve this we will:

- Make management commitment and leadership towards occupational health, Safety and environmental protection visible and distinct.
- Allocate funds and provide resources to achieve HSE goals.
- Empowers all employees and sub-contractors not to start work unless they believe it is safe to do so, and to stop the work if they believe it has become unsafe.
- Impart education and trainings to employees to facilitate the elimination of risk and Environmental impact and bring them to ALARP level.
- Meet or exceed HSE objectives and targets by adhering to international and best practices pertaining to HSE.
- Adapt a methodology to reduce the wastage in print media.
- Assign responsibility and ensure our employees are accountable for HSE performance and reward them to enhance the individual HSE Performance

لتحقيق الاهداف اعلاه تقوم الشركة ب..

- جعل بوجه الاداره والعباده نحو الاسرام بالصحة المهنية والسلامة وحماية البيئة وجعل الالتزام بها واضحا ومحددا
- تخصيص بنود صرف ومصادر لتحقيق أهداف الصحة والسلامة والبيئة
- لا يفوض الموظفين والمقاولين لبدء العمل إذا كانوا يعتقدون أن المكان آمن للقيام بذلك، وعليهم التوقف عن العمل إذا كانوا يعتقدون أنها قد تصبح غير آمنة
- تقديم خدمات تعليمية وتدريب للعاملين لتقليل المخاطر وتأثير البيئة لتكون على مستوي (خطر أقل)
- تحقيق أهداف الصحة والسلامة والبيئة عبر الالتزام بأفضل الممارسات العالمية للصحة والسلامة والبيئة
- تحديد المسئوليات وابلأغ العاملين بأنهم سوف يحاسبون ويكافون لتحسين أداء الصحة والسلامة الفردية .

Lakshminarayanan T
Managing Director
(14-08-2014)

لاكشمي نارايانان
مدير العام
(2014-08-14)

